

# KUALITI 2024

*Majlis  
Kemuncak*

BULAN INOVASI DAN  
KUALITI UiTM 2024



Strategi dan Penambahbaikan Pengurusan Program Akademik di Institusi Pengajian Tinggi

- Audit Pertimbangan Pematuhan Status Swaakreditasi UiTM
- Solidariti Bantuan Banjir

Laporan *Navigating Panel Expectations : A Comprehensive Webinar on ODL Compliance* anjuran UiTM dan MyQAN



# ISI KANDUNGAN

Prakata Penolong Naib Canselor InQKA	1
Nota Ketua Editor	2
Bengkel Aplikasi CANVA ( <i>Advance Level</i> )	3-4
Pemantapan KIK UiTM Horizon Baharu 4.0 : Pengukuhan Pakar Rujuk KIK Universiti Teknologi MARA (UiTM) BiL. 1 / 2024	5-6
Sesi Penilaian Pembentangan Akhir Finalis Kecemerlangan Operasi 2023	7-8
Program <i>Corporate Social Responsibility</i> (CSR)	9-10
Taklimat Audit Pertimbangan Pematuhan Status Swaakreditasi UiTM	11
Simposium Kecemerlangan Operasi (OE) 2024	12-13
Laporan Navigating Panel Expectations : <i>A Comprehensive Webinar on ODL Compliance</i> anjuran UiTM dan MyQAN	14-15
Memperkukuh Kualiti Pendidikan Tinggi: Strategi dan Cabaran dalam Audit Akademik	16
Bengkel Latihan Pegawai Kualiti (MLPQ) UiTM : Memperkasa Pengurusan Akreditasi dan Kualiti UiTM	17



# ISI KANDUNGAN

Audit Pertimbangan Pematuhan Status Swaakreditasi UiTM	18-19
Konvensyen Kumpulan Inovatif dan Kreatif (KIK) Peringkat UiTM	20-21
Taklimat Persediaan Panel Auditor Audit iQMS : Memantapkan Kualiti Penilaian	22
Bengkel Perancangan Strategik InQKA	23-25
Bengkel Pemantapan Kumpulan Inovatif dan Kreatif (KIK)	26-27
Pembentangan Akhir Anugerah Kualiti Naib Canselor (AKNC) 2024 Universiti Teknologi MARA	28-29
Mesyuarat Audit Pengauditan Kewangan InQKA 2022-2023	30
Solidariti Bantuan Banjir	31
Bengkel Panel <i>Audit Integrated Quality Management System (iQMS)</i>	32-33
Majlis Kemuncak Bulan Inovasi dan Kualiti UiTM 2024	34-35
Redaksi	36

# Taklimat Persediaan Panel Auditor Audit iQMS :

## Memantapkan Kualiti Penilaian

Disediakan oleh : Cik Noor Azwani Asyikin Samad



**Penyediaan Laporan Awal:** Penyediaan laporan awal adalah sangat penting bagi memastikan panel penilai menjalankan audit dengan lebih teliti dan fokus kepada isu sebenar. Selain itu, bagi membolehkan laporan penemuan audit diselesaikan dalam tempoh.

**Penyediaan Ringkasan Eksekutif yang Lebih Jelas:** Penemuan *Area of Concern* (AoC) perlu dinyatakan dengan jelas semasa penyediaan Ringkasan Eksekutif (RE) bagi memudahkan PTJ mengambil tindakan pembetulan yang betul. Ianya juga menjadi rujukan utama bagi pembentangan dalam mesyuarat Jawatankuasa Tindakan Penilaian Luar, Pentaksiran dan Penilaian (JTPPP).

Pada 30 September 2024, Institut Kualiti dan Pengembangan Ilmu (InQKA) telah mengadakan sesi taklimat dalam talian melalui platform *Google Meet* sebagai persediaan penting untuk panel-panel auditor *Audit Integrated Quality Management System* (iQMS). Taklimat ini dikendalikan oleh Ts. Dr. Razulaimi Razali, Ketua Pengurusan Kualiti InQKA, dengan tujuan memantapkan pelaksanaan audit yang dijadualkan berlangsung dari Oktober hingga November 2024. Seramai 20 orang panel penilai telah menyertai sesi ini, sebagai persediaan menghadapi audit di PTj-PTj yang telah ditetapkan.

Sesi taklimat ini memberi tumpuan kepada memperbaiki pelaksanaan audit yang lalu agar lebih sistematik dan berkesan. Dr. Razulaimi menegaskan bahawa setiap panel penilai perlu memastikan penyediaan laporan awal dan bukti tambahan dilaksanakan sebelum mesyuarat pelarasan. Antara penambahbaikan utama yang dibincangkan adalah :

**Penyenaraian Bukti Tambahan:** Setiap panel penilai perlu memastikan bukti tambahan, keperluan dan senarai auditee yang diperlukan dikemukakan kepada PTj dengan tepat agar memudahkan pihak PTj mengambil tindakan yang betul. Masa perbincangan antara panel mesti diperuntukkan sekurang-kurangnya satu jam bagi memastikan setiap aspek diperhalusi dengan mendalam sebelum mesyuarat pelarasan bersama dengan PTj.



Sesi taklimat ini diadakan bertujuan untuk memberikan panduan dan pemahaman mendalam kepada panel auditor supaya setiap proses audit dapat dijalankan dengan efisien dan mengikut piawaian yang ditetapkan. Selain itu, penyediaan laporan melalui sistem *External Review Information System* (ERIS) juga perlu dihantar tepat pada masanya, bagi memastikan kelancaran proses keseluruhan audit.

Dengan inisiatif ini, InQKA berharap agar setiap panel auditor lebih bersedia dalam menjalankan penilaian Audit iQMS, sekaligus memperkukuh integriti dan kualiti audit di UiTM. Taklimat ini telah membekalkan para panel dengan maklumat terkini dan penambahbaikan yang diperlukan bagi menjamin pelaksanaan audit yang lebih berkesan dan sistematik.

# REDAKSI



Prof. Dr. Azizah Abdullah  
*Penasihat*



Dr. Wan Hartini Wan Zainodin  
*Ketua Editor*



Norakmar Syatila Zakaria  
*Editor*



Nur Syamimi Eryzahany Abu Mansor  
*Editor & Pereka Grafik*



Fateen Ilani Kamarudin  
*Editor, Pereka Grafik & Jurugambar*

## HAK CIPTA DAN PENAFIAN

KUALITI adalah hak milik Institut Kualiti dan Pengembangan Ilmu (InQKA), Universiti Teknologi MARA (UiTM), Shah Alam, Selangor. Segala informasi adalah benar dan tepat semasa penerbitan. Tiada organisasi atau mana-mana pihak boleh menyalin atau menghasilkan semula kandungan dalam majalah atau mana-mana bahagian dalam penerbitan ini tanpa kebenaran bertulis daripada panel editor dan pengarang.

KUALITI adalah hak milik Institut Kualiti dan Pengembangan Ilmu (InQKA), Universiti Teknologi MARA (UiTM) Shah Alam

# 2025

# KUALITI

### ALAMAT:

Institut Kualiti dan Pengembangan Ilmu (InQKA),  
Aras 5, Blok A, Bangunan Akademik 2,  
Universiti Teknologi MARA, Jalan Ilmu 1/1,  
40450, Shah Alam,  
Selangor

e-ISSN: 2976-2596

eISSN 2976-2596



9 772 976 259 003

UiTM *di hatiku*

لومها اتقوى موليا



<https://inqka.uitm.edu.my>



@inqka



@inqkautm



@InQKAUITM



InQKA UITM



@inqkautm6101



@inqka\_uitm